
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ 

П Р О Т О К О Л № 3 2  

от заседанието на Постоянната  комисия по обществен ред и сигурност, проведено 

на 28.03.2022 г. 

Днес,  28.03.2022 г. в зала 1 и онлайн се проведе редовно заседание на 

Постоянната комисия по обществен ред и сигурност. 

 

Заседанието беше открито от Борислав Иванов – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7  

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът е 

приложен към протокола.  

 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието.  

По предложения дневен ред не бяха направени други предложения за изменения и 

допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Борислав Иванов –за 

Карлос Контрера - за 

Веселин Милев – за 

Ваня Тагарева – за 

Миглена Атанасова – за 

Иван Мечков – за 

Иван Пешев - за 

 

 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-2394/11.03.2022 г.  относно 

съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2022 г. 

 

Б. Иванов – На предходното заседание вносителите представиха бюджета в частта 

„Обществен ред и сигурност“. Впоследствие бяха постъпили доста предложения от 

политически групи, от общински съветници. Аз се запознах с тях, те не са съотносими 

към обществения ред и сигурност. Само от групата „Патриоти за София“ направихме 

предложения за увеличаване бюджета за сигурност на София. Давам думата за въпроси, 

становища. 

К. Контрера – Що касае ресора на нашата комисия, имахме възможност да представим 

и миналия път предложенията. Едното е за 300 000 увеличение на бюджета за 

видеонаблюдение. Г-н Иванов, Вашето беше за 400 000. Въпросът ми е: имаме ли вече 

договор, който да обезпечи изграждането на нови участъци. 

Кр. Лазарова – Имаме рамков договор. Т.е няма проблеми. 

Б. Иванов – Имаше конкретни предложения за конкретни обекти. Останалите 

предложения ще отидат към водещата комисия. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 5 

Против 1 

Въздържали се 1 

 

 

Борислав Иванов –за 

Карлос Контрера - за 

Веселин Милев – за 

Ваня Тагарева – за 

Миглена Атанасова – за 

Иван Мечков – въздържал се 

Иван Пешев - против 

 

По т. 2 от дневния ред: Разни 

 

Б. Иванов – Доклад, който беше задържан преди време, на районния кмет на р-н 

„Оборище“, касаещ ЦВО и отдаването за управление на помещенията, които ползват, 

за 10-годишен период от време. Имаме напомнително писмо да разгледаме този доклад. 

Всички сте запознати с целесъобразността на отдаването за нов 10-годишен период. 

Може би на следващото заседание ще подложа точката на разискване за вземане на 

решение по целесъобразност от страна на р-н „Оборище“. 



 

Поради изчерпване на дневния ред Борислав Иванов закри заседанието в 12.10 часа. 

Протоколът е изготвен на 14.04.2022 г. 

 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по обществен ред и 

сигурност Борислав Иванов 

Заместник - председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност Веселин Милев 

Заместник - председател на 

постоянната комисия по 

обществен ред и сигурност  Карлос Контрера 
 


